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Päätösehdotus: Ehdotus hyväksytään yksimielisesti. 

 
Päätös: Vammaisneuvosto keskusteli tarpeesta, että jokaiselle 

vammaisneuvoston jäsenelle tarvittaisiin tabletti kokouksia varten 
(tabletit olisivat kaupungin omaisuutta ja siirtyisivät aina jäsenistöltä 
seuraavalle). Jone Järvi lupasi selvittää asiaa kaupunginhallitukselta. 
Vammaisneuvosto päätti, että tämä pykälä siirtyy ensi kokoukseen. 

 
______ 
 


